

# Wijkraad de Brabander



**Vergadering :** nummer 01, 2022

**Datum overleg:** 10-01-2022 aanvang 20.00 uur

**Locatie:** ONLINE via google meet <https://meet.google.com/jmi-mdyb-boc>

**Genodigde:** Marc van Dalen (MD), Rolf van de Ligt (RL), Dorus van Rooij (DR), Bas Konings (BK), Peter Bandsma (PB) **Verslag**, Martine Bruinink (MB), Freek Crienens - Trebini (FC)

**Afgemeld:**

## Agenda:

1. Welkom
  - Introductie/ kennismaking Martine en Freek
  - **Martine Bruinink heeft het stokje overgenomen van Dave.**
  - **Freek Crienens-Trebini is potentieel lid van ons bestuur en stelt zich voor. Aan het eind van de vergadering heeft de voorzitter aan Freek gevraagd om na te denken over zijn deelname aan het bestuur en zijn besluit over 14 dagen te delen.**
2. Notulen vorige vergadering
  - **Notulen akkoord**
3. Punten uit de actielijst, Actielijst is doorlopen. **Wijzigingen in het rood**
4. Ingekomen stukken
  - informatieaanvraag Freek Crienens - Trebini
  - Brief locatie afvalcontainers Laagheidseweg. **Ter kennisname**
  - 3-11 "overlast" in de speeltuintjes ter hoogte van haviklaan/sperwerstraat/boomvalk **We blijven dit actief monitoren**
  - 16-12 onderzoek defensie **We zien geen rol voor onze wijkraad om actief bij te dragen aan de verpreiding aan de enquette.**
  - 21-12 brief gemeente afsluiting Bosuil ivm werkzaamheden **Ter kennisname**
  - 21-12 brief omgevingsprogramma Wonen **Ter kennisname**
  - 22-12 brief subsidie verantwoording **Ter kennisname**
  - 23-12 Kerstkaart team gebiedsregie **Ter kennisname**
  - 3-1 brief Werkzaamheden Veldleuwerik Smellekenlaan **Zie actielijst punt 62**
  - 5-1 stem Kern met Pit Project project **Ter kennisname**
5. WRO
  - Verslag WRO-vergadering **Ter kennisname**
  - De arrangementenwaaier. **Komt volgend overleg terug. Zie actiepunt 63**
6. WBTR
  - Statuten en handboek ter besluit **Zie actiepunt 54**
7. Verkeer
  - snelheid Nieuwe Overloonseweg
8. Bestemmingsplan
  - Ontwikkeling Buizerdlaan
  - Ontwikkeling Broekweg **Zie actiepunt 55**
9. Sociaal klimaat
  - Paasactiviteit? **Afhankelijk van coronamaatregelen**
10. Woonomgeving

- Inrichting groenstrook tussen Buizerdlaan 42-44 en Haviklaan t.o. Buizerdlaan nummer 19 **Groen houdt de status waardevol en komt terug.**
11. Rondvraag en sluiting

**Actielijst:**

Nr	Omschrijving	Actie houder	Status
2	Notulen op website plaatsen	Marc	Permanent
29	Wilco + Rolf schakelen met Wonen Limburg/ bewoners Berkelaar mbt gebruikmaking centrale ruimte Berkelaar. 6-9: Rolf heeft contact gezocht met Wonen Limburg omtrent de mogelijkheden en is in afwachting van terugkoppeling Jan Janssen. Rolf geeft eerstvolgende vergadering update. <b>Geen ruimte beschikbaar.</b>	Rolf	<b>Gesloten (mag op 7 maart afgevoerd worden)</b>
31	Garage sale: Draaiboek staat, Verschuiven naar najaar2021? Datum vastleggen met Silvia, op burendag 2021 26-9. 6-9: Verwachting van Marc is zaterdag eerste week Oktober, 2 oktober 2021.	Marc	Gesloten?
32	'lege flessen' actie: status? Toevoegen aan garage sale activiteit. Afstemmen met Silvia, mogelijk op 26 september (hoe). 6-9: Marc geeft aan dat de flessen actie los wordt georganiseerd van de garage sale. Marc bespreekt een alternatieve invulling voor de lege flessen actie met Sylvia en geeft volgende vergadering terugkoppeling. <b>Doel is om zoveel mogelijk geld binnen te halen ter aanvulling van onze begroting of voor een goed doel, welk goed doel dat kan worden is nog niet bekend. Marc neem contact op met de werkgroep sociaal klimaat.</b>	Marc	Open
34	Begroting/ inkomsten andere wijkraden? (Landweert en Antoniusveld). Contact gelegd met Marcel Borghs. Datum moet nog geprikt worden, na de vakantie. 6-9: Dorus pakt dit op met Marcel en geeft volgende vergadering toelichting over de begrotingen en financiële mogelijkheden toegepast door andere wijkraden. Bestuur is met name geïnteresseerd in toegepaste activiteiten welke geresulteerd hebben in het genereren van extra inkomsten. <b>Dorus blijft actief monitoren wat andere wijkraden organiseren om extra inkomsten te genereren. Besloten wordt om dit actiepunt af te sluiten.</b>	Dorus	<b>Gesloten (mag op 7 maart afgevoerd worden)</b>
35	Afscheid Bas en Hugo organiseren, na corona, evt. samen met Joyce, na de zomervakantie. 6-9: Rolf heeft afstemming gehad met Joyce, Bas en Huga. Voorstel afscheid woensdag 10 november 2021. Bestuur geeft aan dit te willen organiseren zonder partners. Kortom enkel de scheidende en bestaande bestuursleden. Presentie budget PP is 20 euro. Rolf geeft volgende vergadering update.	Rolf	<b>Gesloten (mag op 7 maart afgevoerd worden)</b>
42	Hoe staat het met het gedeeltelijke afsluiten van de Buitenweg op de Nieuwe Overloonseweg. Wordt dit nog uitgevoerd, zo ja wanneer? Wijk is geïnformeerd per 6-aug. Onduidelijk is wanneer. Bas geeft aan dat de verwachte oplevering staat gepland voor Q3-2022. Bas houdt de wijkraad op de hoogte t.a.v. verdere ontwikkelingen.	Bas	Open

44	Nieuwe bestuursleden: Nog 1 vacature open 6-9: geen inbreng.	Marc, Rolf, Dorus	Open
54	Wet Bestuur Toezicht Rechtspersonen: 6-9: Peter heeft uitgezocht wat de rechten en plichten zijn tav de WBTR mbt impact bestuurlijke activiteiten en statuten wijkraad (oprichtingsakte). Peter werkt concept voorstel uit en voert agendapunt op in de WRO m.b.t. gemeenschappelijk inkoop (opstelling notariële akte). Volgende vergadering terugkoppeling. Voor intern gebruik vaststellen, bij een volgend ‘notaris’ moment, worden ze officieel vastgesteld <b>Wet Bestuur Toezicht Rechtspersonen. Puntjes v.w.b. financiën worden aangevuld door Dorus. Daarna wordt het punt ter besluitvorming op de agenda van 7 maart gezet</b>	<b>Dorus</b>	<b>Open</b>
55	Aantal woningen in de wijk (bestemmingsplan) Hoe zit dat met de verdichting. Stedenbouwkundige uitnodigen voor volgende vergadering – uitleg. 6-9: Dennis Holten heeft toelichting gegeven. Dennis zal de Bas informeren t.a.v. ontwikkelingen Broekweg, Buizerdlaan, Tuureluur (omgevingsvisie). Bas informeert de wijkraad volgende vergadering. Plan Broekweg: nog niets ingediend. let op de parkeer behoefte! Plan Buizerdlaan: vastgesteld <b>Bas vraagt na bij gemeente of er al iets te melden is over een mogelijk cluster 5</b>	Bas	Open
56	Navraag planning rotonde aanplant. 6-9: Rolf heeft contact gelegd met Hofke. Hofke geeft aan dat dit een natuur bloemenmix is. Rolf heeft in overleg met Hofke afgesproken hier borden bij te plaatsen zodat t.a.v. de bloemen een toelichting kan worden geven aan bewoners . <b>Rotonde is ingezaaid. Wanneer dit tot bloei komt, worden bordjes geplaatst. Rolf houdt vinger aan de pols.</b>	Rolf	Open
57	Uitzoeken of een potentiële hondenspeeltuin past binnen de regelgeving van het bestemmingsplan. <b>We besluiten dat we dit antwoord terugleggen bij de aanvrager. Marc koppelt terug</b>	Bas	<b>Gesloten (mag op 7 maart afgevoerd worden)</b>
58	Navragen investeringsbudget per inwoner, onderhouds- en vervangings budget m.b.t speeltoestellen/ voorzieningen in de Brabander + uitnodigen Reinold Wiedemeijer voor volgende vergadering. Reinold is verantwoordelijk voor speelvoorzieningen binnen Gemeente Venray. <b>Afspraak: Bas mailt het overzicht tot nu toe. Op 7 maart wordt dit punt besproken.</b>	Bas	Open
60	Uitzoeken data analyse m.b.t. snelheden Nieuwe Overloonseweg. <b>Volgt op 7 maart</b>	Bas	Open
61	Wat is de maximum verdichting per cluster. Is er nog mogelijkheid te verdichten in cluster 3 en 4?	Bas	Open

	Bas licht toe dat er normen ten grondslag liggen aan de keuze of er al dan niet uitgebreid kan worden. Wanneer er een initiatief wordt genomen, wordt dit getoetst aan deze normen. Bas achterhaalt deze normen bij Dennis en stelt deze ter beschikking.		
62	Afsluiting Tuureluur/cluster 4: Vraag aan Bas wat de afwegingen zijn hieromtrent	Bas	Open
63	Arrangementenwaaier Brabander ter bespreking agenderen op het overleg van 7 maart met de vraag of we als wijkraad actief met dit onderwerp aan de slag willen of niet.	Marc	Open
64	We spreken af dat wanneer er punten zijn die inhoudelijk moeten worden besproken, dat we de onderligger daarvan toevoegen aan de agenda.	Indieners leveren onderliggend stuk aan bij Marc	Open